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Prima,

Zet iy size 2 mij m de cc. Ze gaan ongetwijfeld reageren.

Verzonden met BlackBerry Work

(www. blackberry com)

Van: BE GEER) <IBE a minvws nl
Datum:

SE
08 feb. 2021 6:11 PM

Ann: IKE (ERE) BREENmins o>
Onderwerp: CONCEPT: FW: Overleg Bonaire - VWS

Hi EE
Nog even ter check, zijn er nog andere punten die we ze willen meegeven van tevoren?

Groet,

EE

Voor morgen de bijgevoegde agenda en documenten. lk zal de Webex-link ook doorsturen.IEEzojuist aan dat EYER en

IEE ook zullen aansluiten. Fijn dat een van jullie (of beiden) kan aansluiten en aan de hand van 3 sheets kunnen aangeven wat

de gemuteerde varianten zijn, welke effecten ze op een uitbraak hebben en wat de consequenties voor Banaire zijn.

Daarnaast nog een aantal zaken die handig zijn om van te voren nog even af te stemmen.

eo Bonaire geeft aan in dilemma te zijn over het willen toevoegen van CUR aan de lijst van ‘veilige landen’. Dit zullen ze

morgen zeer waarschijnlijk ook opbrengen. Hoe kijken jullie daar tegenaan? Lijkt mij goed om aan te geven dat gezien de

risico’s op nieuwe varianten dit niet verstandig is. De uitzondering op de PCR-test voor korte trips is zonder bevoegdheid

gemaakt en daardoor niet houdbaar. Deze zal m.i. dan ook teruggedraaid moeten worden. We zouden eventueel een

wijziging van de ministeriele regeling kunnen doorvoeren (duurt +/- twee weken). Maar die zou dan wel eenzelfde

constructie moeten bevatten als de aanwijzingen, zodat MinVWS het besluit neemt en niet de gezaghehber, obv een

leidend advies van het RIVM. Als we dit niet doen kan ook Statia nu bijvoorbeeld korte trips naar SXM toestaan zonder test,

waarover jij vrijdag telefonisch nog negatief adviseerde[FEIEY Het wordt dan wel een vrij onpraktische constructie, vraag

mij af of we dat echt moeten willen.

e Indien CUR op de lijst van ‘veilige landen’ komt willen ze eigenlijk een sneltest verplicht stellen bij aankomst. Dit is niet de

bedoeling. Hiermee ga je namelijk een nog ander protocol creéren. Nu is het hoogrisicolanden: gezondheidsverklaring, 72

uur oude PCR-test, 4 uur oude sneltest; veilige landen: gezondheidsverklaring. Om dan voor CUR gezondheidsverklaring +

sneltest te hanteren is zeer onlogisch. Daarnaast is ook daarvoor geen grondslag, zoals ik dat al eerder aangaf over testen

bij aankomst. Hiervoor dient de Wpg aangepast te worden.

eo De sneltest mag uiterlijk 4 uur oud zijn voor vertrek. Dat is erg kort en levert wereldwijd problemen op. Den Haag is zich

hier goed van bewust, maar kiest ervoor om op dit moment de tijdsspanne niet te verruimen of de wet te wijzigen zodat

testen bij aankomst mogelijk wordt. Bonaire geeft aan een oplossing te willen omdat nu veel reizigers zonder testuitslag

aankomen en stranden op CUR en Delta Airlines alle vluchten tot juni heeft gecanceld. Dit is uiteraard onwenselijk en

vervelend. Ook voor CUR. We kunnen echter niet afwijken van de afspraken die over de sneltest zijn gemaakt in Den Haag,

dus de 4 uurs termijn zal blijven bestaan. Er lopen diverse gesprekken over alternatieve mogelijkheden of verruiming van

tijden. We dienen hier de ENL lijn in te volgen. Zodra er alternatieven of wijzigingen komen zullen die ook voor BON gaan

gelden. Op Schiphol is overigens ondertussen een commerciéle teststraat opgezet, zodat reizigers zich daar kunnen laten

testen voor vertrek uit ENL.
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e Er wordt in Nederland gewerkt aan een wetswijziging om verplichte quarantaine mogelijk te maken voor a) positief geteste

personen en b) inreizigers uit hoogrisicogebieden. Ik heb hier op dit moment nog weinig informatie over, maar in principe

gaat dit ook voor de BES gelden, tenzij we dit anders regelen. O.b.v. jullie advies (brief 2 feb jl.) willen we dit echter cok

voor de BES implementeren. Hier zal Bonaire naar verwachting niet blij mee zijn. Horen daarom heel graag voor het

gesprek hoe jullie over de quarantaine denken, zodat we wel op één lijn zitten.

Hebben jullie nog andere punten die naar verwachting aan bod zullen komen of die jullie nog graag afstemmen?

Hartelijke groet,

I: I NEDVerzonden: vrijdag 5 februari 2021 19:50

ar: [EE EEE] SREXETSNN cc i. com>; EKER NESE EXEC crivcov com

CC: @minvws.nl>; [EEN E.BE ( SD @minvws.nl) <JEEM @minvws.nl>;
@minbzk.nl>

Onderwerp: Overleg Bonaire - VWS

Zoals gisteren tijdens het Gezaghebbersoverleg besproken gaan we, a.s. dinsdag om 12:00 BON tijd, graag met elkaar in gesprek.

Bijgevoegd de agenda voor dat overleg, en de stukken waarover we graag in gesprek gaan.

Een

Ree
weekend en vriendelijke groet,
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